
Helle Øst 
Udviklingsråd
Dagsorden Udviklingsrådsmøde
Dato: 18. November 2013 kl. 19.00
Sted: Fåborghus

Mødedeltagere (udsendt til):
Lene Conradsen, Anders Schmidt, Jens Chr. Sørensen, Birthe Skovbjerg, Jens Peter Christensen, Lars Bo, Ingrid 
Sand, Leif Ventzelsen, Jørn Pedersen, Conni  Skydt, Claus Jeppesen

• Sidste møde  
• Godkendt referat uden bemærkninger  

• Formanden orienterer  
VIVA Varde/Vi støtter tilflytter kampagnen i forhold til Varde kasserner. 
FUR/ Jan Hansen fra Starup valgt ind til at sidde i et nystiftet råd omkring implanteringen af ny 

skolereform.
By- og Landsudvalg efter opfordring fra folketingsmedlem Anni Mathiesen  – FUR har søgt til samme, og fået 
afslag fra Varde Kommune - så det skal vi ikke – tages op igen efter valg til det nye byråd i Varde Kommune er 
afgjort. 
UR Varde by har ønsket et traffikudvalg, som vi ønsker at høre nærmere om. 

Hvad arbejdes der med i byerne – orientering og erfaringsudveksling
Årre  :   Der bliver gravet til cykelsti. De stiller spørgsmålet: hvad skal vi med den ”gamle” rådhusbygning?
        Der bliver søgt midler til ”oasen”. Kroen er blevet fejret.
Agerbæk: Arbejder på et ”madpakkehus”. En ny by hjemmeside.Cykelsti ved skolen. Multihus ved 
skolen.
Vrenderup  :   Gør julebelysning klar.
Fåborg:Der arbejdes på en ny hjemmeside.
Starup: De nye naturstier er blevet indviet med flot opbakning. Ny hjemmeside arbejdes der på.

Fælles focusområder
Vi skal synliggøre UR Helle Øst. Lave en fællesmøde med alle foreningerne i vores område. Opgaven er 
at finde den rigtige konferancé til mødet. Alle må byde ind med forslag. En arbejdsgruppe bør 
nedsættes.

Energiseminar efteråret 2013 blev aflyst hvad sætter vi i stedet?
Punktet slået sammen med ovenstående.

Høringssvar vedrørende Varde kommunes sundhedspolitik. Se vedhæftede dokumenter
Ingen indsigelser fra URHØ
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• Økonomi  
Godkendt.

• Evt.  
Ingen punkter her.
Tak for kaffe
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